
Zápis ze schůze Školního parlamentu Podkrušnohorského gymnázia v Mostě  

 

Datum a čas: 21.2.2024, 7. vyučovací hodina  

Místo konání: knihovna na B1  

Program:   

1. Na horní budově byla zavedena knihovna na výměnu knih. Byly projednány způsoby, 
jak ji co nejdříve naplnit. Budeme rádi za zapojení ostatních žáků školy. 

2. Vzhledem k důležitosti recyklace jsme mluvili o dalších možnostech, jak zavést více 
košů na plast do školy. Pravděpodobně k tomu využijeme sponzorský dar. 

3. Jako delegáta do České středoškolské unie jsme zvolili Marka Těšitele ze sexty. Těšíme 
se na budoucí spolupráci.  

4. I tento rok plánujeme organizovat školní focení. 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zpracovala: Ema Kynclová 

Schválila: Justýna Janderová 



Prezenční listina: 

Tereza Trpková                  O2 

Kateřina Uškovičová      O2 

David Čihula                      O3 

David Dorňák                    O3 

Ivana Weissová                O4 

Marek Těšitel                      O6 

Mariam Chiah                   2.A 

Hana Dvořáková              2.C 

Justýna Janderová           O7 

Ema Kynclová                    O7 

Jana Korbová                     3.A 

Libuše Křížová                   3.S 

Jaromír Tichý                      3.S 

 

 


